
1/5

kuryr 15. listopadu 2023

Přední kardiolog říká: Očkování na Covid není pro lidi
bezpečné

infokuryr.cz/n/2023/11/15/predni-kardiolog-rika-ockovani-na-covid-neni-pro-lidi-bezpecne

Jeden z předních světových kardiologů, Dr. Peter McCullough
jednoznačně varoval veřejnost a vládní úředníky, že očkování na Covid
je nebezpečné a „není bezpečné pro lidské použití“.

Dr. McCullough hovořil k Evropskému parlamentu během slyšení
organizovaného pěti poslanci Evropského parlamentu (MEPs).

Slyšení se zaměřilo na obavy z převzetí moci globalistickou Světovou
zdravotnickou organizací (WHO).

McCullough poukázal na obrovskou vlnu škod způsobených injekcemi
mRNA Covid.

Renomovaný specialista na srdce řekl představitelům Evropské unie,
že tvrzení, že Covid je zodpovědný za nárůst srdečních zástav, mrtvic a
náhlých úmrtí, je nepravdivé.

https://www.infokuryr.cz/n/2023/11/15/predni-kardiolog-rika-ockovani-na-covid-neni-pro-lidi-bezpecne/
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Zákonodárcům řekl, že nárůst zdravotních problémů a souvisejících
úmrtí je pravdivý.

McCullough však při slyšení řekl, že příčinou nárůstu nemocnosti a
úmrtnosti byly injekce mRNA Covid, nikoli virus.

“Cesta vpřed je jasná: Nikdo nemůže být očkován – nikdo,” řekl
McCullough.

“Vakcíny COVID-19 a jakékoli jejich deriváty, stejně jako budoucí
přeočkování, nejsou bezpečné pro lidské použití.”

“WHO za těmito vakcínami stojí,” dodal.

“Věřím, že Evropská unie, Spojené státy a všechny klíčové
zainteresované strany by měly zcela vystoupit z WHO.”

„Na začátku pandemie prováděla WHO vyšetřování původu SARS
cov2, když začalo zakrývání,“ řekl McCullough poslancům.

„Věděli jsme tehdy… že Anthony Fauci, Francis Collins, Jeremy Farrar,
který byl ve Wellcome Trust [a] je nyní hlavním vědcem ve WHO,
Kristian Andersen ze Scripps [Výzkum], Eddie Holmes v Sydney, Peter
Daszak v EcoHealth Alliance – všichni se spikli v lednu 2020, aby
zakryli to, co věděli.

“Virus byl vyvinut prostřednictvím americko-čínské spolupráce v
laboratoři v čínském Wu-chanu.

„A že oklamali svět 12 po sobě jdoucími podvodnými publikacemi v
recenzované literatuře.

„Vakcíny zdevastovaly národy světa.

„Dvě třetiny světové populace byly očkovány… [vakcína messenger
RNA] je kódem potenciálně smrtícího proteinu viru.
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„Vložit genetický kód a umožnit nekontrolovanou produkci potenciálně
smrtícího proteinu v lidském těle po nekontrolovanou dobu byl ten
nejhorší nápad.

„Všechno, co jsme se o vakcíně dozvěděli od jejího uvedení na trh, je
děsivé.

„Ve 3 400 recenzovaných rukopisech bylo prokázáno, že spike protein
způsobuje čtyři hlavní oblasti onemocnění.

„Jedním z nich jsou kardiovaskulární onemocnění, zánět srdce nebo
myokarditida…

“Kardiovaskulární rozsah poškození způsobeného vakcínou v lidském
těle je mnohem větší než cokoli, co jsme dosud viděli u cholesterolu,
vysokého krevního tlaku nebo cukrovky…

“Dva roky po těchto očkováních jsme pozorovali srdeční zástavu.”

“Druhou hlavní oblastí jsou neurologická onemocnění,” říká.

„Cévní mozkové příhody, ischemické i hemoragické, Guillain-Barreův
syndrom, vzestupná paralýza, která může vést ke smrti [a] způsobila
smrt s messenger RNA vakcínami, neuropatie malých vláken,
necitlivost a brnění, zvonění v uších [a] Bolest hlavy.

“To jsou běžné,” vysvětluje.

„Třetí velkou oblastí jsou krevní sraženiny – krevní sraženiny, jaké jsme
nikdy předtím neviděli.

“Hrotový protein je nejvíce trombogenní protein, jaký jsme kdy viděli v
humánní medicíně… spike protein způsobuje krevní sraženiny.”

https://stranapro.cz/
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„Čtvrtou a poslední oblastí [jsou] imunologické abnormality.

„Vakcínou indukovaná trombotická trombocytopenie [VITT] a zánětlivá
onemocnění svalového systému jsou časné akutní syndromy.

“73,9 procenta úmrtí po očkování je způsobeno vakcínou… pokud je
podezření na myokarditidu… je to ve 100 procentech případů
způsobeno vakcínou.”

“Ne respirační onemocnění Covid – vakcína,” zdůraznil.

„První falešný příběh byl: Virus je neporazitelný, musíme se izolovat a
bát se.

„Druhý falešný příběh je: Nechte se očkovat, je to bezpečné a účinné.

Třetí falešný příběh zní: ‘Není to vakcína, která způsobuje tyto
problémy, je to Covid, Covid, kterého jsme viděli v roce 2020, který
způsobí všechny tyto problémy v roce 2023.’

“Nenapadněte falešné vyprávění… vakcíny způsobují tuto obrovskou
vlnu nemocí.”

Dr. McCullough vysvětlil, že asi 30 procent lidí, kteří dostali vakcínu,
nemá žádné vedlejší účinky, dokonce ani bolí paže.

Zdá se, že jen necelých 70 procent má „nějaké mírné vedlejší účinky,
nějaké problémy, ale žádné skutečně závažné události“.

A pak asi 4,2 % – „to jde přes střechu, myokarditida, zástava srdce,
krevní sraženiny, hemoragická mrtvice, invalidita, náhlá smrt doma v
posteli“.

Situace je podobná ve Spojených státech, řekl Dr. McCullough.

„V Evropě má v současnosti 4,2 procenta lidí potíže, protože měli tu
smůlu, že dostali vysoce rizikovou dávku.
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“Cesta vpřed je velmi jasná, že nikdo nemůže být znovu očkován –
nikdo… vakcíny COVID-19 a jejich potomci a budoucí přeočkování
nejsou bezpečné pro lidské použití…

„Žádám vás… abyste stáhli vakcíny proti COVID-19 z trhu se vší
naléhavostí.

„Za těmito vakcínami stojí WHO.

„Jsi spíš problém než pomoc…

“A jsem přesvědčen, že Evropská unie, Spojené státy a všechny hlavní
zájmové skupiny by měly skutečně úplně vystoupit z WHO.”

Watch Video At: https://youtu.be/F3StJGMs0Q4

ZDROJ

 
 

https://youtu.be/F3StJGMs0Q4
https://slaynews.com/news/top-cardiologist-testifies-covid-shots-not-safe-human-use/

